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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hol van az ápolás és a szociális gondoskodás határa, avagy létesülni fognak-e a
jövőben ápolási intézmények?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Szűcs Erika szociális és munkaügyi miniszter asszonyhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

A szociális törvény jelenlegi szabályozása alapján csak a gondozási szükséglettel rendelkez ő
személyek kerülhetnek be az idősek ápoló gondozó otthonaiba. Sokaknak azonban már nem a
szociális gondoskodásra, hanem teljes kör ű , az egészségügyi ellátáshoz közelítő ápolásra van
szükségük, amit a szociális intézmények nem tudnak biztosítani . Tervezi-e a Kormány, hogy a
jövőben a fekvőbeteg, de sem egészségügyi, sem szociális intézményben nem gondozhat ó
idős emberek ellátására ápolási intézményeket hoz létre és kidolgozza ennek finanszírozás i
rendszerét?

Várom válaszát!

Dr. Zombor Gábor
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség

Budapest, 2008 . december 18 .


	page 1

